
Een motie is een opdracht aan het college. Een raadslid dient een motie in tijdens de 
vergadering. In de vergadering stemmen de raadsleden over de motie. Alle raadsleden 
kunnen een motie indienen. 

 
 
MOTIE 
 
Datum vergadering:  13 mei 2025 
Nummer motie: 
Indiener(s):  Ariën van Houwelingen (SP) en Pierre Schefferlie (Democraten Gorinchem) 
   i.s.m.: Nick Dees (The Mall Jongerenwerk) 
 
Titel:     Geen Halfpipe-Maatregelen: Bouw een Skatepark dat Stáát. 
 
 
De gemeenteraad van Gorinchem, in vergadering bijeen op 13 mei 2025, 
 
verzoekt het college: 
Het voorstel voor een skatebaan nader uit te werken en daarbij de mogelijke inzet van andere 
middelen en bijdragen te betrekken. Daarbij de uitvoering van het speelruimteplan uit te stellen en 
hierover te rapporteren tijdens de PPN 
MOTIVATIE 
 
Met de ideeënmarkt wil de gemeenteraad inwoners actiever betrekken bij de politiek en laten zien 
dat goede ideeën worden gewaardeerd. Om deze ideeën te realiseren heeft de raad hiervoor een 
budget van €50.000,- beschikbaar gesteld om deze ideeën te realiseren. De ideeënmarkt is een 
effectief middel gebleken om een breed publiek te bereiken, waaronder ook jongeren. Het is 
bijzonder dat een initiatief juist door deze doelgroep is ingediend. Jongeren tussen de 7 en 18 jaar 
nemen namelijk zelden deel aan inspraaksessies, waardoor hun stem minder vaak wordt gehoord. 
 
Als gemeente streven we ernaar een gezonde omgeving te creëren waarin spelen en sporten in 
allerlei vormen wordt aangemoedigd. Helaas wordt het steeds lastiger om jongeren te motiveren 
naar buiten te gaan om te spelen of sporten, omdat gamen vaak toegankelijker en eenvoudiger lijkt. 
Dat is enorm jammer, want het is belangrijk dat zoveel mogelijk kinderen buiten kunnen sporten of 
spelen. 
 
De skatebaan in het Gijsbert van Andelpark wordt nog altijd goed gebruikt door jongeren uit 
verschillende leeftijdsgroepen. Toch sluit deze niet meer aan bij de huidige wensen van de skate-
community in Gorinchem. Jongeren die serieus bezig zijn met skaten, moeten uitwijken naar 
voorzieningen in andere steden zoals Dordrecht, Utrecht, Breda en Rotterdam. 
 
In de afgelopen jaren zijn diverse verzoeken ingediend door jongeren in samenwerking met The Mall. 
Zo werd een voorstel voor een skatebaan op de Dalemwal afgewezen vanwege de status als 
beschermd stadsgezicht. Een skatepark bij Centraal Punt bleek eveneens om meerdere redenen niet 
haalbaar, waardoor er nog slechts één mogelijke locatie overbleef. Helaas zou het nog jaren duren 
voordat hier iets gerealiseerd wordt. Ondanks alle tijd en energie die erin is gestoken, heeft dit tot nu 
toe geen resultaten opgeleverd. 
Dat is zonde, zeker gezien de grote behoefte hieraan – volgens The Mall zouden er wel bijna 300 
jongeren gebruik willen maken van een goede skatebaan. 
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Dit jaar (2025) staat de vernieuwing van de speelruimte in het Gijsbert van 
Andelpark op de planning. Op de plattegrond (zie bijlage) wordt vermeld dat de huidige stalen 
elementen van de skatebaan zullen worden vervangen door betonnen varianten. Dit biedt een 
uitstekende kans om iets uitdagends te creëren voor jongeren, zodat sporten voor hen toegankelijk 
blijft of wordt. Met een goed ontwerp kan de vernieuwde skatebaan bovendien geschikt worden 
gemaakt voor diverse Urban Sports, zoals steppen, BMX'en, inline skaten of freerunning, maar maakt 
een doordacht ontwerp het ook mogelijk voor kinderen met een beperking om te skaten met behulp 
van aangepaste skateapparatuur of speciale zitskates, afhankelijk van hun behoeften. (Het gebruik 
van een skatebaan door rolstoelen blijft echter uitgesloten vanwege veiligheidsredenen.) 
 
Tijdens de ideeënmarkt hebben jongeren en The Mall Jongerenwerk hun wensen en suggesties 
toegelicht om de skatebaan te verbeteren en toegankelijker te maken voor een breder publiek. De 
indieners denken dat de realisatie van een goed ontworpen skatepark in het Gijsbert van Andelpark 
een geweldige bijdrage kan leveren aan een aantrekkelijke en inclusieve sportlocatie voor de jeugd. 
 
We willen graag samen met de jongeren en omwonenden bekijken welke mogelijkheden er zijn om 
de skatebaan in het Gijsbert van Andelpark te verbeteren. Het doel is om de baan aantrekkelijker en 
veiliger te maken voor de spelende en sportende jeugd. Bij deze herinrichting willen we zowel de 
lusten en de lasten voor jongeren en buurtbewoners zorgvuldig meenemen. We willen volop ruimte 
bieden aan sport en spel, maar tegelijkertijd overlast vermijden. Hier hebben we alle vertrouwen in. 
De afgelopen jaren hebben de jongeren laten zien dat skaters vooral komen om te skaten en niet om 
problemen te veroorzaken. Volgens de jongeren draagt de skatebaan zelfs bij aan een betere sociale 
controle in het park. 
 
Na het ‘adopteren’ van het idee is in grote lijnen onderzocht hoe haalbaar een volwaardig skatepark 
zou zijn. Hierbij is niet alleen gekeken naar de realisatie en kosten, maar ook naar veiligheid en 
technische aspecten. Uit overleg met experts blijkt dat de zorgen van de jongeren terecht zijn: een 
asfalt ondergrond voor een skatebaan voldoet niet meer aan de huidige eisen. Problemen zoals 
ruwheid, scheuren, kieren en de overgang van het asfalt naar obstakels maken het minder geschikt 
en onveilig. Daarnaast wordt aangegeven dat de ondergrond moet voldoen aan de Nen-normen, 
waarbij asfalt tegenwoordig niet meer goedgekeurd zou worden. 
 
Kosten: 
De geschatte kosten voor het ontwerpen van een nieuwe skatebaan die aansluit op de wensen van 
jongeren en omwonenden bedragen ongeveer €15.000,- (gebaseerd op offerte april 2025). Dit omvat 
zowel een voorontwerp als een definitief ontwerp volgens de laatste richtlijnen, inclusief een 
participatietraject. 
 
 
Het realiseren van een volwaardig skatebaan volgens het definitief ontwerp en de laatste richtlijnen 
wordt geraamd op ongeveer €155.000,- (gebaseerd op offerte april 2025). Dit bedrag ligt aanzienlijk 
hoger dan de €50.000,- die door de gemeenteraad beschikbaar is gesteld. Hierdoor blijkt een volledig 
volwaardig skatepark binnen het oorspronkelijke budget niet haalbaar. 
Toch zijn wij als indieners van mening dat er mogelijkheden bestaan om een goed skatepark te 
realiseren, mede omdat al financiële middelen zijn gereserveerd binnen het speelruimteplan. In dit 
plan (zie plattegrond) staat aangegeven dat de huidige stalen skate-elementen en de 
asfaltondergrond vervangen worden door betonnen elementen en een betonnen ondergrond. Als de 
circa €50.000,- die voor deze vernieuwingen bestemd is kan worden ingezet voor de bouw van een 
degelijk ontworpen skatepark, bestaat er, in combinatie met de €50.000,- vanuit de ideeënmarkt en 
een mogelijke provinciale subsidie, kans op een goed skatepark met een totaalbudget van ongeveer 
€100.000,-. 
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Eventuele extra bijdragen, zoals sponsorinkomsten of opbrengsten uit acties, 
zouden hieraan nog extra kunnen bijdragen. Meer beschikbare financiering betekent immers direct 
meer mogelijkheden voor een nog beter skatepark. 
 
Aangezien de aanleg van de speelruimte in het Gijsbert van Andelpark dit jaar wordt uitgevoerd, is 
dit dé perfecte gelegenheid om een kwalitatief skatepark te realiseren. Er is maar één kans om het 
goed aan te pakken, en dat moment is nu (of nooit). 
 
 
ONDERTEKENING 
 
Ariën van Houwelingen (SP) 
Pierre Schefferlie (Democraten Gorinchem) 
  


